
 

International Geodiversity Day 2022 - Request for your 

Geopark most important Geosites (photos and text) 

 

Dear colleagues, 

 

The GGN in order plan the activities for the celebration of the International 

Geodiversity Day which was established last year by UNESCO and will be celebrated 

for the first time on the 6th of October 2022, is asking for your contribution! 

 

The celebration of the International Geodiversity Day is an opportunity to spread 

information on the value of the Geoparks as special territories hosting Geological 

Heritage Sites of international significance and custodians of the Memory of the 

Earth!  

 

For this reason please send us as soon as possible materials on the 5 most important 

Geological Heritage Sites of your Geopark (5 impressive photos and a short text for 

each photo) for the global campaign in social media and promotion of the 

Geodiversity in UNESCO Global Geoparks!  

 

Best regards,  

 

Nickolas Zouros  

GGN President 

 

 

  



（译文仅供参考） 

2022 年国际地质多样性日 

——征集地质公园最重要地质遗迹（图片和文字） 

 

亲爱的同事们： 

国际地质多样性日由联合国教科文组织于去年设立，将

于 2022 年 10 月 6 日首次庆祝，世界地质公园网络（GGN）

正在策划系列活动，期待您的参与！ 

国际地质多样性日是一个传播信息的机会，让人们了解

地质公园作为具有国际意义的地质遗产和地球印记守护者

的特殊地区的价值! 

因此，请尽快给我们发送关于您的地质公园 5个最重要

的地质遗迹资料（5 张令人印象深刻的照片和每张照片的简

短说明），以便在社交媒体上开展全球宣传，推广联合国教

科文组织世界地质公园的地质多样性! 

致以诚挚的问候！ 

 

尼古拉斯-邹诺思 

世界地质公园网络主席 


